
Protokół ze wspólnego posiedzenia komisji stałych RM dot. Sesji Rady 

Miejskiej w Solcu Kujawskim z dnia 22.03.2022 r. 

 

W posiedzeniu wspólnych komisji stałych udział wzięło 11 Radnych.  

Nieobecni usprawiedliwieni Beata Kołota, Alicja Żaguń, Adam Michalak, Andrzej Bąbka 

Na protokólanta posiedzenia wybrano Radego Dariusza Chojnackiego. 

Posiedzenie miało na celu omówienie projektów uchwał na XLIII sesję RM zaplanowaną na 

dzień  25  marca  2022 r.   

Omówiono projekty uchwał (wg ustalonego porządku obrad).  

Ad. 2 W tym punkcie Pan Łukasz Religa przedstawił Radnym swoja prośbę o poparcie petycji 

kierowanej do Parlamentu Europejskiego w sprawie umieszczenia Węzła Logistycznego 

Bydgoszcz w sieci bazowej TEN-T. Punkt ten będzie przedstawiony na sesji Rady Miejskiej 

jako Stanowisko i wprowadzony do porządku obrad na sesji.  

Ad. 3 Sprawozdanie z działalności Burmistrza Solca Kujawskiego w okresie od 4 grudnia 

2021 roku do 14 marca 2022 roku. 

Sprawozdanie nie było referowane, zostanie przedstawione podczas sesji. 

Ad. 4 Sprawozdanie z dokonywanych umorzeń wierzytelności jednostek budżetowych oraz 

ulg udzielonych w trybie Uchwały Rady Miejskiej z dnia 14 stycznia 2022 r. nr XXXIX309/22 

za okres od 01 stycznia do 31 grudnia 2021 roku. 

Uchwałę referowała Pani Skarbnik Gminy Alina Kowalska. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec Kujawski na 2022 rok. 

Uchwałę referowała Pani Skarbnik Gminy Alina Kowalska. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Solec 

Kujawski na lata 2022-2025 

Uchwałę referowała Pani Skarbnik Gminy Alina Kowalska. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2023 rok. 



Uchwałę referowała Pani Z-ca Burmistrza Barbara Białkowska. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

przesyłu. 

Uchwałę referowała Pani Zastępca Burmistrza Barbara Białkowska. 

Pytań nie zadano. 

Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Solec Kujawski w 2022 roku. 

Uchwałę referowała Pani Iwona Skrzypińska – Kierownik Ref. Ochrony środowiska i 

Rolnictwa. 

Pytania zadał Radny Tomasz Pacek oraz Przewodniczący RM Bartłomiej Czaki. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Iwona Skrzypińska. 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

Uchwałę referowała Pani Zastępca Burmistrza Barbara Białkowska. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia dróg kategorii dróg gminnych. 

Uchwałę referowała Pani Zastępca Burmistrza Barbara Białkowska. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowe 

przystanku komunikacyjnego przy drodze wojewódzkiej nr 394. 

Uchwałę referowała Pani Zastępca Burmistrza Barbara Białkowska. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 13 Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 

Solec Kujawski na lata 2022-2025. 

Uchwałę referowała Pani Iwona Konaszewska – Zastępca Dyrektora MGOPS. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia programu osłonowego ,,Korpus Wsparcia 

Seniorów” na 2022 rok. 



Uchwałę referowała Pani Ilona Organiak – Zastępca Dyrektora MGOPS ds. usług pomocy 

społecznej. 

Pytań nie zadano. 

Ad. 15 Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych dla Gminy Solec Kujawski na rok 2021” 

Sprawozdanie nie było referowane, zostanie przedstawione podczas sesji. 

Ad.16 Sprawozdanie z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Solec Kujawski na rok 2021” 

Sprawozdanie nie było referowane, zostanie przedstawione podczas sesji. 

Ad.17 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Solec Kujawski na lata 2021-

2025 w 2021 roku. 

Sprawozdanie nie było referowane, zostanie przedstawione podczas sesji. 

Ad.18 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodzin dla Solca 

Kujawskiego na lata 2020-2022 za rok 2021. 

Sprawozdanie nie było referowane, zostanie przedstawione podczas sesji. 

Ad.19 Sprawozdanie merytoryczne z działalności Soleckiego Centrum Kultury za rok 2021. 

Sprawozdanie nie było referowane, zostanie przedstawione podczas sesji. 

Ad.20 Sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej w Solcu Kujawskim w roku 2021. 

Sprawozdanie nie było referowane, zostanie przedstawione podczas sesji. 

Ad.21 Sprawozdanie z Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta i Gminy Solec 

Kujawski w latach 2020-2021. 

Sprawozdanie nie było referowane, zostanie przedstawione podczas sesji. 

Ad.22 Przedstawienie sprawozdań z działalności komisji stałych Rady Miejskiej za 2021 rok. 

Sprawozdanie nie było referowane, zostanie przedstawione podczas sesji. 

Na koniec posiedzenia komisji głos zabrała Pani Burmistrz Teresa Substyk przedstawiając po 

krótce sprawy bieżące. 

 

Protokołował: Wiceprzewodniczący RM - Dariusz Chojnacki  



 


